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NOTICE: Although the information and recommendations contained in this document (hereinafter “Information”) are presented in 
good faith and believed to be correct at the date of their publication, BAERLOCHER makes no representations or warranties as to the 
completeness or accuracy of Information. 
 
Information is supplied upon the condition that the persons or entities receiving same will make their own determination as to its 
suitability for their purposes prior to their use. In no event, will BAERLOCHER be responsible or liable for any loss of profits, lost 
goodwill, direct, special, indirect, incidental, or consequential damages of any nature whatsoever, including without limitation lost 
revenue, resulting from the use of or reliance upon Information or the product  to which Information refers. 
 
Nothing contained in this disclaimer is to be construed as a recommendation to use any product, process, equipment or formulation in 
conflict with any patent or intellectual property right, and BAERLOCHER makes no representation or warranty, express or implied, 
that the use thereof will not infringe any patent or intellectual property rights.  
 
No representations or warranties, either express or implied, of merchantability, fitness for a particular purpose or of any other nature 
are made hereunder with respect to Information or the product to which Information refers. 
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产品说明 类 型       ： 钙/锌复合稳定剂 

 外 观       ： 浅黄色粉状 

   

使用说明 BAEROPAN MC 9659 KA 是高效的,以钙/锌为基础的复合热稳定剂，专门

为 70℃/80℃电线电缆的挤出而开发。 

 

本产品不含任何的外润滑剂。 

 

BAEROPAN MC 9659 KA 允许生产商根据自身的情况调整流变性能。推荐

使用石蜡或乙烯蜡作为滑剂。不推荐使用脂肪酸类外滑剂，因为它们

可与稳定剂中某些成分发生反应，使其失效。 

 

BAEROPAN MC 9659 KA 的用量视具体配方、加工条件及制品要求而定，

推荐用量为 3.0–6.0phr。 

 

注意：BAEROPAN MC 9659 KA，和铅盐复合稳定剂相比，可能会引起 

制品有较高的吸水倾向。 

 

 

 

  

处    理 如果需要，我们可以提供材料的安全数据资料。 

  

储    存 常温下干燥保存，如果打开使用，请注意密封。 
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